

DORN
BRACHT

Atelier





PERFECT FIT

DE Passen Sie Maße und Funktionen Ihrer Armatur individuell an – für einen passgenauen Einbau und optimale Leistung.

EN Personalise measurements and functions of your faucet or shower fitting for a perfect fit and maximum efficiency.



INFINITY OF FINISHES

DE Welche Farbe, Oberfläche oder Struktur Sie auch wünschen – wir setzen sie präzise nach Ihren Vorstellungen um.

EN Whatever colour, finish or texture you have in mind, we realise it to your exact specifications.



EXPRESSIVE ACCENTS

DE Einzigartige Griff- und Hebedesigns bieten nahezu grenzenlose Gestaltungsfreiheit in Materialwahl und Oberflächenstruktur.

EN Make a statement with unique handle and lever designs, offering limitless possibilities in materials and textures.



ADD YOUR SIGNATURE

DE Personalisieren Sie Ihre Armaturen mit Gravuren von Initialen, Logos oder Symbolen.

EN Customise your fittings with engravings of initials, logos, or symbols.



EXCLUSIVE EDITIONS

DE Edle Materialien und individuelle Oberflächen: Unsere Exclusive Editions setzen ein Statement jenseits des Gewöhnlichen.

EN Go beyond the standard with our Exclusive Editions, offering refined materials and customisable finishes.



TAILORED LUXURY

DE Ihre Vision – von uns verwirklicht. Vom ersten Entwurf bis ins Detail. Maßgeschneidert und einzigartig.

EN We turn your visions into reality – from start to finish. Fully customised, uniquely yours.

DE Dornbracht Atelier ist Ihr Partner für individuelle Designlösungen ab Stückzahl eins. Mit der Erfahrung aus 75 Jahren und einem kompromisslosen Anspruch an Qualität und Handwerk setzen wir Ihre Vision um – von technischen Anpassungen bis hin zu Unikaten nach eigenem Entwurf.

EN Dornbracht Atelier is your partner for highly individual design solutions. With 75 years of experience and the highest standards of quality and craftsmanship, we bring your vision to life – from technical adaptations to one-of-a-kind pieces shaped by your ideas.

Tailored solutions
starting at one piece

One of a kind. Just like you.

DE Entdecken Sie die endlosen Gestaltungsmöglichkeiten von Dornbracht Atelier.

EN Discover the endless possibilities of Dornbracht Atelier.



DE Ein außergewöhnliches Mosaik, gefertigt aus recycelten Eierschalen von Nature Squared: Diese VAIA-Edition verbindet Handwerkskunst mit nachhaltiger Innovation.

EN A stunning mosaic of upcycled eggshells by Nature Squared – this VAIA edition blends craftsmanship with sustainable innovation.



DE Tiefschwarzer Samt trifft auf Messing (23kt Gold) – ein Kontrast, der die zeitlose Eleganz der TARA unterstreicht.

EN Deep black velvet adds tactile depth and a mystical aura to the TARA design. The contrast with Durabrass (23kt Gold) enhances its timeless elegance.



DE Für dieses Unikat wurde CYO in Messing (23kt Gold) mit feinstem Leder veredelt. Es entstand in Zusammenarbeit mit Deutschlands ältester Ledergürtel-Manufaktur, Ludwig Schröder.

EN This one-of-a-kind CYO edition in Durabrass (23kt Gold) is elevated by the finest leather – created in collaboration with Ludwig Schröder, Germany's oldest leather belt maker.



DE Von tiefem Violett bis hin zu glühendem Rot – die irisierende PVD-Oberfläche lässt jede Fläche in einem faszinierenden Farb- und Lichtspiel erstrahlen.

EN From deep purples to fiery reds – our iridescent PVD finish creates a prismatic play of colour and light across every surface.



DE Ein ausdrucksstarkes Design-Statement aus Messing (23kt Gold): Die schwanenförmige Armatur von Sieger Design aus den 1990er-Jahren wurde zum 75-jährigen Jubiläum von Dornbracht neu interpretiert.

EN A bold design statement in Durabrass (23kt Gold): Originally designed by Sieger Design in the 1990s, this swan-inspired piece has been revived for Dornbracht's 75th anniversary.



DE Eine faszinierende Verbindung zweier Materialien von Nature Squared: Fragmente aus hellen und dunklen Muschelschalen fügen sich in aufwändiger Handarbeit zu einem zeitlosen Schachbrettmuster.

EN A fascinating fusion of two exquisite materials by Nature Squared: hand-applied fragments of Freshwater Pearl Shell and Dark Pen form a timeless chequerboard pattern.

Inspiring your vision



VAIA artfully refined
with guineafowl feathers



Find out more about Dornbracht Atelier
[at dornbracht.com/atelier](http://dornbracht.com/atelier)



4099477470597

01362598211